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ONDERWERP:   Aanvullende vragen mogelijkheid faciliteren 
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Inleiding 

 

Renée Korthout, fractievertegenwoordiger van de fractie D66, heeft op 20 mei jl. een vraag gesteld 

over het faciliteren van een weekmarkt in Koggenland. Deze vraag is op 15 juni jl. beantwoord. 

Naar aanleiding van de beantwoording heeft mevrouw Korthout nog de volgende aanvullende 

vragen: 

 

Vraag 1 

In uw antwoord op mijn vraag in hoeverre de mogelijkheden van een weekmarkt verkend zijn, 

geeft u o.a. aan: “Een locatie met potentie bij de Vijverhof in Avenhorn (naast het 

basketbalveldje, waar o.a. de viskraam staat). Deze wordt momenteel ambtelijk voorbereid om op 

te waarderen”.  

 

Wij zouden hier graag alvast wat meer over vernemen. In het bijzonder:  

1) Welke voorbereidingen worden er getroffen; 

2) hoe ziet de planning hiervan eruit (incl. besluitvormingstraject); 

3) en welke doelstelling is er voor deze opwaardering geformuleerd, anders dan voorkoming van 

verkeersopstopping  

 

Antwoord: 

1. Een extern bureau gaat een verkeerstechnisch onderzoek doen waarna een schetsontwerp 

wordt gemaakt (planning Q4 2022). Dit schetsontwerp wordt voorgelegd aan de 

verschillende actoren (planning Q1 2023) waarna een voorlopig schetsontwerp inclusief 

kostenraming wordt opgesteld (planning Q2 2023). Het voorstel kan dan in Q3 2023 ter 

besluitvorming aan uw Raad worden aangeboden.  

 

2. Wij verwijzen graag naar de beantwoording van vraag 1.  

 

3. Een en ander afhankelijk van de uitkomst van het verkeerstechnisch onderzoek en de 

hoeveelheid ruimte die er beschikbaar blijft is het uitgangspunt om een locatie te creëren 

waar mensen elkaar ontmoeten en gezellig samen kunnen zijn. Ook wordt onderzocht of 

er meer relatie kan komen met winkelcentrum Vijverhof (door bijvoorbeeld een langzaam 

verkeersverbinding te creëren.     

 

Vraag 1 (van 20 mei 2022, reeds beantwoord) 

 
In het kader van vitalisering van dorpskernen zou een weekmarkt een aantrekkelijke trekpleister 
kunnen zijn. Helaas hebben wij nergens in onze gemeente een weekmarkt.  
Ik zou graag willen weten of de mogelijkheid van het faciliteren van een weekmarkt eerder is verkend 
en zo ja, wat de argumenten waren om dit niet door te zetten. 
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Antwoord: 

Gemeente Koggenland heeft in het verleden (voor de eeuwwisseling) verschillende weekmarkten 

gehad. In Obdam in de Kerkweg en in Hensbroek op het Kerkplein. Tenslotte was er nog een 

bescheiden weekmarkt met 3-4 kramen op het parkeerterrein tegenover de kerk in Spierdijk.  

Alle weekmarkten zijn in de loop van de tijd een stille dood gestorven. Het animo nam af en 

daarmee ook de omzet en levensvatbaarheid.  

 

Er zijn vandaag de dag nog vijf ambulante handelsplaatsen in Koggenland waar individuele 

standplaatshouders staan. Dit betreffen de volgende locaties: 

Avenhorn brug nabij winkelcentrum Vijverhof 

Hensbroek Kerkplein  

Obdam  Burgemeester de Nijsplein (voor winkelcentrum) 

Spierdijk Parkeerplaats tegenover kerk  

Ursem  Ruijtersstraat 

 

De afgelopen jaren zijn er diverse standplaatshouders geweest die een standplaats hebben 

ingenomen op één van bovenstaande locaties maar deze na verloop van tijd toch weer hebben 

opgezegd. Er is onvoldoende klandizie om een standplaats altijd rendabel te krijgen. Om die reden 

is het faciliteren van een weekmarkt niet nader verkend.  

 

Een locatie met potentie is de locatie bij de Vijverhof in Avenhorn (naast het basketbal veldje, waar 

onder andere de viskraam staat). Deze wordt momenteel ambtelijk voorbereidt om op te 

waarderen. De huidige situatie is krap en zorgt voor opstopping van het doorgaande verkeer. Er 

wordt gekeken hoe deze locatie aantrekkelijker kan worden ingericht zonder dat de doorstroming 

van het verkeer wordt belemmerd. Een pré is om een goede ontsluiting met het achterliggende 

winkelcentrum te realiseren. Als de plannen meer vorm hebben wordt uw Raad hier uiteraard bij 

betrokken om keuzes te maken. 

 


